
 

 

 

 

 

Αθήνα, 5 Δεκεμβρίου 2023 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς την Υπουργό Πολιτισμού  

 

Θέμα : Ποια η σκοπιμότητα της δαπάνης 2 εκατομμυρίων ευρώ για τις ήδη 

λειτουργούσες υπηρεσίες ηλεκτρονικού εισιτηρίου στην Ακρόπολη;  

 

Τις προηγούμενες ημέρες, το Υπουργείο Πολιτισμού μεταβίβασε ποσό δαπάνης, σε 

αντίστοιχο κωδικό του προϋπολογισμού του, ύψους 2.103.436,80 εκατομμυρίων ευρώ για 

την «παροχή υπηρεσιών λειτουργίας του συστήματος έκδοσης (3/τρία σημεία) και 

ακύρωσης ηλεκτρονικού εισιτηρίου, υποδοχής και εξυπηρέτησης επισκεπτών του 

αρχαιολογικού χώρου της Ακρόπολης (κεντρική-νότια), καθώς και κάθε σχετικής 

υποστηρικτικής υπηρεσίας από προσωπικό του Αναδόχου με σκοπό τη βελτίωση της 

ποιότητας των προσφερόμενων υπηρεσιών προς το κοινό, κατά την πρόσβαση και μέχρι 

την είσοδο των επισκεπτών στον Αρχαιολογικό Χώρο”.  

 

Σύμφωνα με τα αναρτημένα έγγραφα, επόμενο στάδιο είναι η διενέργεια διαγωνισμού για 

την εξασφάλιση αυτών των υπηρεσιών για 2 χρόνια, από ιδιωτική εταιρία. Δεν είναι, 

εντούτοις, σαφές τι ακριβώς αφορά αυτή η δαπάνη, με δεδομένο ότι το ηλεκτρονικό εισιτήριο 

στην Ακρόπολη ήδη λειτουργεί κι η υποδοχή κι η εξυπηρέτηση των επισκεπτών 

διασφαλίζεται από αρχαιοφύλακες του Υπουργείου Πολιτισμού. Συνεπώς, απαιτείται 

επεξήγηση της σκοπιμότητας αυτής της δαπάνης, αλλά και του λόγου που επιλέγεται η 

εκχώρηση της συγκεκριμένης υπηρεσίας σε ιδιώτη, αντί για την διασφάλισή της μέσω των 

υπηρεσιών του Υπουργείου Πολιτισμού.  

 

Επειδή δεν είναι σαφές γιατί θα δαπανηθούν δύο εκατομμύρια ευρώ για το σύστημα 

ηλεκτρονικού εισιτηρίου στην Ακρόπολη, την ώρα που αυτό λειτουργεί.  
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Ερωτάται η κα Υπουργός :  

 

1. Πως αιτιολογείται η σκοπιμότητα της δαπάνης 2 εκατομμυρίων ευρών για το 

σύστημα του ηλεκτρονικού εισιτηρίου της Ακρόπολης που ήδη λειτουργεί;  

 

2. Γιατί επιλέγεται η εκχώρηση της υπηρεσίας αυτής στον ιδιωτικό τομέα, σε 

αντίθεση με την μέχρι σήμερα διασφάλισή της από τις υπηρεσίες του 

Υπουργείου Πολιτισμού;  

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

  

Μάλαμα Κυριακή  

 

Ακρίτα Έλενα 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γεώργιος  

 

Θρασκιά Ουράνια 

 

Κασιμάτη Κίνα 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Λινού Αθηνά 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 



 

 

 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

 

Παπαηλιού Γεώργιος 

 

Πούλου Παναγιώτα 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

 




